
Protokół nr XXXVII/2017 
z XXXVII sesji Rady Gminy w Klonowej 

odbytej w dniu 28 listopada 2017 roku 
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Klonowej w godzinach 9.00-9.30

W sesji udział wzięli:
Banaś Krzysztof 
Gałka Grażyna 
Gałka Kazimierz 
Gęs Stanisław 
Gołdyn Dorota 
Jaskuła Roman 
Jażdżyk Elżbieta 
Jędraszczyk Jerzy 
Sibiński Błażej 
Złoty Henryk 
Zieliński Janusz
Ponadto uczestniczyli Wójt Gminy Klonowa - Dariusz Perdek, Skarbnik Gminy- 
Barbara Sawicka zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego 
protokołu.

Ad.l
Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Gęs.
Na ustawowy skład Rady Gminy 15 radnych , obecnych na sesji 11 stwierdził 
prawomocność obrad.
Ad.2
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił następujący porządek obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Interpelacje i wnioski radnych.
5. Przyjęcie uchwał w sprawach:

-  uchylenia uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej.

-  określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej,
-  zmian w obrębie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Klonowa na lata 

2017-2024,
-  zmian w budżecie Gminy Klonowa na 2017 r.

6. Wolne wnioski.
7. Zakończenie obrad.
Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do przedstawionego porządku obrad.
Radni nie zgłosili uwag i jednogłośnie przyjęli porządek sesji.



Przewodniczący Rady Gminy zapytał o uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.
Radni nie zgłosili uwag i w wyniku głosowania przy obecności 11 radnych protokół 
przyjęto jednogłośnie.
Ad.4
W tym punkcie Radny Janusz Zieliński w imieniu mieszkańców ul. Długiej 
podziękował za zmianę kursu autobusu szkolnego i dowóz dzieci na ul. Długą.
Ad.5
Przyjęcie uchwał w sprawach:

-  uchylenia uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej.
Skarbnik Gminy pani Barbara Sawicka poinformowała, że w związku z zastrzeżeniami 
Regionalnej Izby Obrachunkowej do treści uchwały przyjętej na poprzedniej sesji 
zgodnie z zaleceniami musimy uchylić poprzednią uchwałę i ponownie przyjąć 
kolejną w tej sprawie. Następnie przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał o uwagi do projektu uchwały i wobec ich braku 
poddał pod głosowanie kwestię przyjęcia uchwały.
W wyniku głosowania przy obecności 11 radnych uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
Nadano jej nr XXXVII/174/2017 i załączono do protokołu.
-  określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej,
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Barbara Sawicka.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał o uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono wobec powyższego przewodniczący poddał pod głosowanie 
kwestię przyjęcia uchwały.
W wyniku głosowania przy obecności 11 radnych uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
Nadano jej nr XXXVII/175/2017 i załączono do protokołu.
-  zmian w budżecie Gminy Klonowa na 2017 r.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. Poinformowała, że zmiany dotyczą 
zabezpieczenia środków na pożyczkę dla Stowarzyszenia Przyjaciół Gminy Klonowa. 
Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do projektu uchwały.
W wyniku głosowania przy obecności 11 radnych uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
Nadano jej nr XXXVII/176/2017 i załączono do protokołu.
-  zmian w obrębie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Klonowa na lata 
2017-2024,
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. Poinformowała, zmiany w obrębie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Klonowa na lata 2017-2024 dotyczą 
sposobu pokrycia deficytu budżetu wolnymi środkami. Zmiana deficytu, wysokości 
wolnych środków spowodowana jest zwiększeniem rozchodów z budżetu Gminy 
Klonowa w związku z zamiarem udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia Przyjaciół 
Gminy Klonowa.



Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do projektu uchwały.
W wyniku głosowania przy obecności 11 radnych uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
Nadano jej nr XXXVII/177/2017 i załączono do protokołu.
Ad. 6
W wolnych wnioskach Wójt Gminy poinformował, że powróci ponownie sprawa 
dojazdu autobusu PKS Sieradz - Leliwa zgłaszana przez mieszkankę Górki 
Klonowskiej panią Stanisławę Olbińską, którą poruszano również na Radzie Powiatu. 
Radni po przedyskutowaniu w/w problemu jednogłośnie stwierdzili, że podtrzymują 
swoje stanowisko dotyczące braku możliwości dofinansowania PKS.
Ad. 7
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 11:20 zakończył 
dzisiejszą sesje.
Na tym protokół zakończono i podpisano.
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Załączniki:
1. Lista obecności radnych
2. Lista gości zaproszonych
3. Przyjęte uchwały (4 szt.)
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